
TAC TIC by Laurent Villiger

No need to show the world renowned tic-tac box!

But will the spectators be ready to see what's going to happen next?

Laurent and Alexis have cleverly prepared this tic-tac box (lime and orange) for a card revelation that's original and visual.

The spectator chooses a card. You show them the tic-tac box while pointing out they are all in disorder. The tactic of the tic-tacs being that they will become in order, you shake the box and the tic-tacs will become in order visually in a fraction of a second to draw the value of the card that has been chosen.

- Easy to do
- Strong impact
- Very visual
- Instant reset
- The tic tac box is ready to use
- Ideal for social media also (tik tok...)

Plus besoin de présenter la boîte de tic-tac mondialement connue!

Mais les spectateurs seront-ils prêts à voir ce qui va suivre?

Laurent et Alexis ont astucieusement préparé la boîte de tic-tac (citron vert/orange) pour une révélation de carte très originale et visuelle.

Le spectateur choisi une carte. Vous lui montrez la boîte de tic-tac en faisant remarquer qu'ils sont tous en désordre. La tactique des tic-tac étant de se mettre en ordre, vous secouez la boîte et les tic-tac s'ordonnent visuellement en une fraction de seconde pour dessiner la valeur de la carte choisie.

- simple à réaliser
- fort impact
- très visuel
- reset instantané
- la boîte de tic-tac est prête à l'emploi
- idéal également pour les réseaux sociaux (tik tok...)